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Spørsmål til fylkesordførar , fellesnemnda 14.02.19

Eg får attendemelding frå fleire som har vore på dei tre dialogmøta om Vestland kvifor Sv ikkje er der når det er
debattmøte i valkamp.
Dei fortel at det er eit panel der politikarane set partivis og vert spurt spørsmål som dei sjølvsagt svarar på slik dei vil.
Eg oppfatta aldri at det var slik det skulle gjennomførast og trur kanskje at det ikkje var intensjonen. 

Dersom det er ein paneldebatt bør alle partia som er representert på fylkestinget verta invitert. Om ikkje vonar eg dei
to dialogmøta som er att får ei anna form.
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